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Onderwerp : Einde Roosendaal Spoorstad?  

 
Toelichting: 

 
Einde Roosendaal Spoorstad?  

De nieuwe dienstregeling van de NS die afgelopen zondag is ingegaan maakt een einde aan 55 jaar 

Beneluxtrein. De verbinding Amsterdam – Brussel loopt niet meer over Roosendaal. 

Roosendaal Spoorstad heeft al vele jaren onze aandacht. We hebben keer op keer gevraagd aan het 

college om een stevige lobby in te zetten om de Beneluxtrein te behouden. Vooralsnog is dit niet 

gelukt en is de keuze op Breda gevallen, mede in het licht van de HSL die vanaf april 2013 tussen 

Breda en Antwerpen gaat rijden. 

Vanuit de Provincie hebben we wel vernomen dat ook de treinverbinding tussen Roosendaal en 

Antwerpen dient te worden verbeterd, dus een upgrade van het boemeltje. Dit zou dan in 2013 of 

2014 mogelijk zijn. 

 

Wij vragen tijdens de komende raadsvergadering aan de verantwoordelijk wethouder wat de stand 

van zaken is m.b.t. Roosendaal Spoorstad: 

1. Hoe effectief blijven, zijn, worden de verbindingen vanuit Roosendaal richting België,   
Zeeland,de Randstad, Breda (Noord, Zuid, Oost, West)? 
 

2. 2.Wat gaat de lobby vanuit Roosendaal, de regio, Brabant en Zeeland nog doen, betekenen, 
opleveren? Dit ter verbetering, intensivering van de vervoersverbindingen en mobiliteit vanuit 
dan wel door Roosendaal? 

 

Ondertekening, 
 
Paul Klaver 
Fractie PvdA 

 


